
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdé s

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Miért nem avatkozik be a kormány a gabonavertikumba?”
címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint Ön is jól tudja a kiemelkedő mennyiségű gabonatermés nem jelentett osztatlan örömöt a gazdáknak . A búza
piaca gyakorlatilag leállt, kukoricát is csak nagyon nyomott áron értékesíteni . A magtárakban álló
gabonakészletek a gazdáknál pénzhiányt, finanszírozási zavart okoz, és veszélyezteti a gazdálkodás
folytatásának esélyét. A kormány ebben a helyzetben sem tesz semmit, holott az állami tulajdonú Concordia Zrt .
és Tartalékgazdálkodási Igazgatóság segítségével be lehetne indítani a „nemzeti intervenciós felvásárlást” . Errő l
nyilatkozatokat mát hallottunk, azonban mégsem történik semmi .

Tisztelt Miniszter Úr !

n Miért nézi tétlenül a kormány a gabonapiac zavarait, veszélyeztetve ezzel több tízezer gazdálkod ó
túlélési esélyeit?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .

Örvendi Lászl ó
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség

~(1111~ _

	

Á

	

tttt

	

Á

	

,1,.

i~~_s

n uilnulll 111 111 111 111 l'IIIIÍIIÍ1 ~, IIIIOIIIIII nIP~•.~__!

	

IÍI100151 IÍI~~~IÍI n
]

h	 ÍI ÍÍ ~ 'i111

	

11IiTl771i7ílfl

	

i

	

il - i~ilil IÍ '1111i

	

l

	

ttt~'.'~.,llllilii~iliii_~

	

_Illlll(

	

~~


	page 1

